



BULLETIN NUMBER: 03-2020
TITLE: Insurance Exams
DATE: April 27, 2020

The Office of the Superintendent of Insurance has been monitoring the spread of Covid-19 and is taking preventative steps by suspending the scheduling of all insurance licensing examinations until further notice. The office will continue to monitor the situation closely and will provide updates as necessary. When safe to do so we will work to accommodate those inconvenienced by this decision by providing flexible exam scheduling.

If you have successfully completed your requirements to write the Life License Qualification Program (LLQP) your pre-qualification will be extended to December 31, 2020 or twelve months, whichever is sooner.

It is recommended that you check back to this bulletin for updates or changes to the availability of exams.

For any questions on the Guidance, contact the Office of the Superintendent of Insurance at 867-767-9171 Ext 15252 or by email at superintendent_insurance@gov.nt.ca

Louise Lavoie
Superintendent of Insurance



BULLETIN N° : 03-2020

TITRE : Examens aux fins d'obtention de licences d'assurance

DATE : 27 avril 2020

Compte tenu de la propagation de la COVID-19, et à titre préventif, le Bureau du surintendant des assurances, suspend jusqu'à nouvel ordre tous les examens prévus aux fins d'octroi de licences d'assurance. Le Bureau surveille constamment la situation et vous informera de toute modification à cette décision, le cas échéant. Dès que nous pourrons travailler en toute sécurité, nous établirons un calendrier d'examens flexible pour répondre aux besoins des personnes touchées par cette décision.

Si vous êtes déjà admissible au Programme de qualification en assurance de personnes (PQAP), nous prolongerons votre préqualification soit jusqu'au 31 décembre 2020, soit pour douze mois, selon la date la plus proche.

Nous vous invitons vivement à consulter les éditions ultérieures de ce bulletin pour vous tenir au courant des changements éventuels au calendrier des examens.

Pour en savoir plus sur la Directive, veuillez communiquer avec le Bureau du surintendant des assurances par téléphone au 867-767-9171, poste 15252, ou par courriel à Superintendent_Insurance@gov.nt.ca.

Louise Lavoie
Surintendante des assurances